



## LETTER OF NO OBJECTION

To whom it may concern,

This letter is intended to replace personalised letters of no objection for usage by Australian citizens travelling through or residing in the Russian Federation, Armenia, Belarus, Kazakhstan, the Kyrgyz Republic, Tajikistan, Turkmenistan, or Uzbekistan.

The Australian Government and its representative missions overseas do not object to Australian citizens conducting the following activities, in the lawful manner in which they are prescribed under the laws and regulations of Australia and the countries in which they are travelling through, or reside in:

- marry a foreign national;
- permanently reside outside Australia;
- apply for, and obtain residency status, or citizenship of a foreign country; or
- register the name of a newborn child without a middle name, a patronymic or a matronymic name, which are not required according to current practice in Australia.

Australian citizens do not require the approval of the Australian Government for any of the above activities.



Australian Embassy, Moscow



## СВИДЕТЕЛЬСТВО ОБ ОТСУТСТВИИ ВОЗРАЖЕНИЙ

Для предъявления по месту требования,

Данное свидетельство заменяет персонализированные свидетельства об отсутствии возражений и предназначено для использования австралийскими гражданами, находящимися или проживающими на территории Российской Федерации, Армении, Беларуси, Казахстана, Кыргызстана, Таджикистана, Туркменистана и Узбекистана.

Австралийское правительство, а также его аккредитованные заграничные представительства не запрещают австралийским гражданам совершать следующие действия в порядке, предписанном соответствующими законами и постановлениями Австралии и стран пребывания:

- вступать в брак с иностранными гражданами;
- постоянно проживать за пределами Австралии;
- подавать прошения и получать статус постоянного резидента, а также получать гражданства других государств; или
- регистрировать имена новорожденных без дополнительных имен, отчеств или матронимов, которые не являются обязательными, согласно существующей практике в Австралии.

Австралийским гражданам не требуется получать специальное разрешение от Австралийского правительства для совершения вышеперечисленных действий.



Посольство Австралии, Москва